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Møtereferat – FAU Møte 10 September 2024-25 

 

Møtedato og tidspunkt: 10.september kl.19.00-21.00 

Møtested: Gausel Skole personalrommet  

 

Møtedeltakere 

Rolle/representant Navn Oppmøte 

1.Trinn Maiken Asheim 
 

2.Trinn Torhild Pedersen 
 

3.Trinn Kjell Inge Omdal 
 

4.Trinn Ane Horvei Andersen 
 

5.Trinn Nina Storesund Kriegler 
 

6.Trinn Elisabeth Rutherford 
 

7.Trinn Marit Furuholmen Fjogstad/Marianne Stedje 
 

SFO Maiken Asheim 
 

Leder Miljøgruppen (Miljøgruppen har første møte 17.september) 
 

Leder 17.mai komite (17.mai komite har ikke hatt første møte) 
 

Sekretær/Referent Marit Furuholmen Fjogstad 
 

Kasserer Malgorzata Kufel                                                                             Forfall 
 

Nestleder Sofya Matusova 
 

Leder Lars Christian Bruno 
 

Rektor Henning Aastvedt 
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Agenda 

 

Del 1: kl.19.00-20.00 (med rektor tilstede) 

 

Saksnr. Beskrivelse 

01-24/25 Godkjenning av innkalling og referat: ingen kommentarer 

02-24/25 FAU skoleåret 2024/25 

• Generelt 

• Introduksjonsrunde 

03-24/25 Informasjon fra rektor: 

• Generell orientering 

Det har vært noe utskiftning blant ansatte, de nye er på plass.  

Økonomisk er skolen i balanse. 

 

Skolekor: Ivrig dirigent, 50 elever; 3-7 klasse i 2 grupper. Er i SFO tiden og rett etter skolen 

for 5-7. Kan driftes innenfor kulturskolens budsjetter, men da blir det noe begrensende 

økonomisk. Det er et ønske om å opprette et styre og melde skolekoret inn i 

Brønnøysundregisteret. Rektor ber FAU om hjelp til å finne representanter til styre. En fra 

skolen og to foresatte. Hva agendaen er for skolekoret vil være litt opp til styret og 

foreldregruppen. Rektor sier at det vil bli mulig å sponse like t-skjorter til koret. 

 

Skolehage: Avtale med fritidsgården, 5. klasse ansvarlig. Høster det når de blir 6. klasse når 

de har mat og helse. Nytt prosjekt. Elevene er med i prosessen fra planlegging til høsting. 

Elevene får prøve ut hva som fungerer. Dersom noen foresatte fra 5. trinn ønsker å ha litt 

tilsyn(sommerferien), kan de få tilgang til en parsell til privat bruk. Mulig man kan investere 

et drivhus etter hvert. Det tas opp på 5.trinn sitt foreldremøte. 

  

Kunstverket: Brev er forfattet og sendes til skolesjefen i Stavanger, se vedlegg.  

 

Sosiale medier: Lurt å ha dette som tema på alle foreldremøter. Minner om at skolen har 

mobilforbud og forbud mot smartklokke.  

 

Skolemåltid: Artikkel i Stavanger Aftenblad tas opp hvor det skrives at barn får for lite tid til 

å spise. Og en artikkel om skjermbruk under måltid i skolen. Skolen har noe skjerm under 

måltid, men prøver å finne en balanse. 4. trinn melder om lite tid til å spise gym og svømming. 

Og ønske om mindre skjerm ved måltid. De tar det videre på foreldremøte.     

 

04-24/25 Innrapporterte saker: Se over 

• Kunstverket (se vedlegg #1) 

• Sosiale medier og aldersgrense 

• Skolemåltid 
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05-24/25 «Pulsen» - Status per trinn 

• Gjennomgang per trinn 

1. trinn: Ønske om mindre skjermtid ved måltid, morgen SFO har lite kjente fjes, 

ønsker skolefruktordning 

2. trinn: Intet nytt 

3. trinn: Intet nytt 

4. trinn: Skjermbruk i spisetiden, skolefruktordningen etterlyses, hvordan jobber 

skolen, kommunen forebyggende mot mobbing. Rektor svarer: Skolen har 

sosiallærer som jobber proaktivt mot mobbing, skolen har en planer: «trygt 

og godt skolemiljø» og «plan for sosial kompetanse» som skolen jobber 

kontinuerlig med. 

5. trinn: Gått fint med nye klasser, klassekontakter for de nye klassene velges på 

foreldremøte 

6. trinn: skolefruktordningen, cromebook og sperrer fra ulike nettsider som 

elevene ikke bør ha tilgang til. Må opp på kommunenivå.  

7. trinn: Klasseturer i de ulike klassene. Hvordan sørge for at alle elevene deltar? 

Hva gjør at noen ikke deltar.  

Skolen har i sitt planverk at det skal gjennomføres en overnattingstur i regi av 

skolen. Kanskje dette kan erstatte klassetur på 7.trinn? 

  

 

Del 2: Kl.20.00-21.00 (uten rektor til stede) 

 

Saksnr. Beskrivelse 

06-24/25 Valg av: 

• Sekretær/referent: behov for ny, blir enig om å la det gå på rundgang 

• Referatet sendes til FAU leder, nestleder og rektor for gjennomsyn. FAU leder sender 

det videre til skolekonsulent, slik at det legges ut på hjemmesiden.  

07-24/25 Status: 

• Status fra 17.mai-komite; første møte i des/jan 

• Status fra Miljøgruppen; beintøft, reflekskonkurranse og løype, elevkveld m.m 

08-24/25 Eventuelt: Hvordan sørge for at foreldregruppa bidrar med dugnad i klassene 
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Planlagte møter i FAU og SU skoleåret 2024/25 

 

FAU møter kl.19.00-21.00 SU møter kl.14.30-15.30 

Dato Møte # Status Dato Møte # Status 

10.september 1 Planlagt 19.september 1 Planlagt 

22.oktober 2 Planlagt 11.desember 2 Planlagt 

3.desember 3 Planlagt 12.mars 3 Planlagt 

14.januar 4 Planlagt 18.juni 4 Planlagt 

18.februar 5 Planlagt    

8.april 6 Planlagt    

6.mai 7 Planlagt    

3.juni 8 Planlagt    
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Vedlegg #1: Utkast til anmodning (stor takk til Marita Bjelland Botne som har skrevet utkastet) 

 

Stavanger kommune 

v/ Skolesjef Jørn Pedersen 

Anmodning om fjerning av kunstverk i skolegård på Gausel skole 

Foreldreutvalget ved Gausel skole (FAU) og Gausel skoles ledelse v/ rektor henvender seg med dette 

samlet til skolesjefen i Stavanger kommune.  

I forlengelsen av rehabilitering av Gausel skole i 2009 ble det avsatt midler til et kunstprosjekt som i 

2014/2015 resulterte i at kunstprosjektet UT//SNITT ved kunstner Nils-Thomas Økland ble installert i 

skolegården. Begrunnelsen for valg av prosjekt er opplyst til følgende: 

”Kunstprosjektet var godt plassert og gjennomtenkt – og vil kunne berike området til 

inkluderende bruk og lek. Det valgte forslaget knytter skolens område og historikk sammen. 

Den åpne utformingen inviterer til flerbruk og kan nyttes både som arena for læring og 

fritid.”1 

Kunstverket er en integrert del av skolegården hvor elever fra samtlige av skolens syv trinn bruker 

området, inkludert kunstverket. Sånn sett oppfyller kunstverkets dets intensjon. Installasjonen er 

etter FAU og skolens ledelses syn ikke ment for å være i en skolegård, og utgjør et betydelig 

skadepotensial som det må søkes avbøtende tiltak for.  

Det er for FAU og skolens ledelse svært uklart om kunstprosjektet i tilstrekkelig grad ble risiko- og 

konsekvensutredet med tanke på dets utforming og tiltenkte plassering i en skolegård tilhørende en 

barneskole.  

Kunstverket er utformet i asfalt med rette kanter/vinkler med metallbeslag. Kunstverket består av 

ulike fordypninger i bakken med varierende dybde. Avhengig av vær og lysforhold er 

dybdeforskjeller, kanter og fordypninger til tider vanskelige å vurdere for barn. Metallbeslagene 

stikker delvis ut og har svært skarpe kanter som lett kan skape kutt og skraper for lekende barn.2 

Dette i sterk kontrast til andre nærliggende lekeområder, som synes å være utformet i tråd med 

forskrift om sikkerhet ved lekeplassutstyr, herunder fallunderlag og lekeapparatenes fysiske 

egenskaper (hhv. forskriftens § 11 og § 6). 

Foreldre og lærere har rapportert om flere skader på elever som har lekt i kunstverket, både kutt og 

utslåtte tenner, og sett hen til dagens tilstand og bruk mener FAU og skolens ledelse at installasjonen 

representerer en vesentlig risiko for mer alvorlige skader og hendelser.  

Kunstverket er plassert i et trangt og travelt område mellom to av skolens bygg. Dette forsterker 

installasjonens skadepotensiale med barn som løper for å rekke timer mv.  

FAU og skolens ledelse ønsker at kunstverket fjernes i sin helhet. Skulle det ikke være mulig, må 

kommunen sørge for skadeforebyggende tiltak.  

FAU og skolens ledelse stiller gjerne i møte med skolesjefen for å utdype våre bekymringer. 

 

 
1 Gausel skole har fått nytt utendørs kunstprosjekt - Rogaland Kunstsenter 
2 Se bilder vedlagt  

https://rogalandkunstsenter.no/2015/12/10/gausel-skole-har-fatt-nytt-utendors-kunstprosjekt/
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Med hilsen, 

 

Lars Bruno 
Leder, FAU 

 Henning Aastvedt 
Rektor, Gausel skole 

 

 


